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Az egész országot megrázta és felháborította a vörösiszap-katasztrófával kapcsolatos
büntetőügyben történt felmentő ítélet. Néhány hónappal ezelőtt mind Balczó Zoltán, mind
jómagam felszólaltunk az Európai Parlamentben az üggyel kapcsolatban.  Most, hogy véget ért
az elsőfokú büntetőeljárás, alighanem többen kíváncsiak rá: milyen ténykérdésekre és
jogkérdésekre kellett válaszolnia a bíróságnak. Az én felszólalásomban - büntetőjogászként -
ezeket veszem röviden sorra, Balczó Zoltán képviselőtársam pedig a "vadprivatizáció" és a
vörösiszap-katasztrófa összefüggéseire mutat rá. Tekintettel arra, hogy a büntetőítélet az egész
országot foglalkoztatja, kivételesen újra közzétesszük e két felszólalást.
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